



Date: 7th October 2018

Ref:

Mr. Khaled Abdulrazzaq Al Khaled

Chief Executive Officer

Boursa Kuwait Company

State of Kuwait

التاريخ: 7 أكتوبر 2018

المرجع: 2777

المحترم

السيد / خالد عبد الرزاق الخالد

الرئيس التنفيذي

شركة بورصة الكويت

دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Comment on news published in one of the local newspapers

الموضوع: التعليق على الخبر المنشور في إحدى الصحف المحلية

With reference to Article 4.4.1 of Chapter 4 of Book 10, "Disclosure and Transparency" issued by the Capital Markets Authority and ,In reference to the subject matter, and to the local newspaper report dated October 7, 2018, we would like to inform you that the company is always looking for the best projects and investment opportunities that are feasible for its operations to maximize shareholders' value. The Company is studying all available investment opportunities, including the sectors that promote marketing and distribution operations in the Kuwaiti market. Accordingly, the company is in the initial negotiations with the Swiftel Co. which is under the management of Tabbara, and will provide you with any new information in this regard.

بالإشارة إلى مادة 4-4-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" الصادر عن هيئة أسواق المال ، وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى ما تناقلته إحدى الصحف المحلية اليوم بتاريخ 7 أكتوبر 2018 ، نود أن نفيديكم أن الشركة دائما ما تبحث عن أفضل المشاريع والفرص الإستثمارية المجدية لعملياتها التشغيلية بهدف تعظيم حقوق المساهمين ، وهي تدرس كافة الفرص الإستثمارية المتاحة ، ومنها القطاعات التي تعزز من عمليات التسويق والتوزيع في السوق الكويتية.

وعليه فإن الشركة تود أن تفيديكم علما أنها في طور المفاوضات المبدئية مع شركة سوفتل بإدارة السادة طبارة بخصوص هذا الشأن.

وسوف نوافيكم بأى جديد فى هذا الموضوع فى هذا الخصوص.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

اسامة متى

الرئيس التنفيذي للشئون المالية

Ossama Matta

Chief Financial Officer

